《那些美到窒息的英文句子(中英双语)》



那些美到窒息的英文句<mark>子(中英双语</mark>)

1. Loving you is the important thing, Miss Lester. There are some people who think love is sex and marriage and six o' clock-kisses and children, and perhaps it is, Miss Lester. But do you know what I think? I think love is a touch and yet not a touch.

爱你是我唯一重要的事,莱斯特小姐。有人认为爱是性,是婚姻,是清晨六点的吻,是一堆孩子,也许真是这样的,莱斯特小姐。

但你知道我怎么想吗?我觉得爱是想触碰又收回手。——塞林格《破碎故事之心》

2. It was the best of times, it was the worst of times, it was the age of wisdom, it was the age of foolishness, it was the epoch of belief, it was the epoch of incredulity, it was the season of Light, it was the season of Darkness, it was the spring of hope, it was the winter of despair, we had everything before us, we had nothing before us, we were all going direct to Heaven, we were all going direct the other way.

这是最好的时代,这是最坏的时代;这是智慧的时代,这是愚蠢的时代;这是信仰的时期,这是怀疑的时期;这是光明的季节,这是黑暗的季节;这是希望之春,这是失望之

冬;人们面前有着各样事物,人们面前一无所有;人们正在直登天堂,人们正在直下地狱。—— Charles Dickens《A Tale of Two Cities 双城记》

3. The deepest love I think, later than apart, I will live as you like.

我所认为最深沉的爱,莫过于分开以后,我将自己活成了你的样子。——《这个杀手 不太冷》

4. Time doth transfix the flourish set on youth, And delves the parallels in beauty's brow, Feeds on the rarities of nature's truth, And nothing stands but for his scythe to mow.

时间会刺破青春的华美精致,会把平行线刻上美人的额角,他会吞噬稀世珍宝、天生丽质,没有什么能逃得过它横扫的镰刀。——莎士比亚《十四行诗》第六十首

5. If I should meet thee, After long years, How should I greet thee? With silence and tears.

若我再见到你,事隔经年,我该如何贺你?以沉默,以眼泪。——拜伦

6. Two things fill the mind with ever new and increasing admiration and reverence - the starry heavens above me and the moral law within me.

有两件事我愈是思考,<mark>心中就愈充满</mark>惊叹与敬畏 -我头顶上的璀璨星空与我内心的道德准则。—— 康德

7. Let life be beautiful like summer flowers and death like autumn leaves.

生如夏花之绚烂,死如秋叶之静美。—— 泰戈尔

8. In delay there lies no plenty ,Then come kiss me ,sweet and twenty ,Youth 's a stuff that will not endure.

迁延蹉跎,来日无多,二十丽姝,请来吻我,衰草枯杨,青春易过。——莎士比亚

9. In spite of you and me and the whole silly world going to pieces around us, I love you.

就算你和我,还有整个愚蠢的世界,都将变成粉碎,我依然爱你。——《乱世佳人》

10、 I will return, find you, love you, marry you and live without shame.

我会回去,回去找你,爱你,娶你,然后挺起胸膛生活。——《赎罪》

